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 Afgelopen     seizoen     was     weer     het     eerste     zonder     de     effecten     en     restricties 
 van     corona.     We     konden     met     zijn     allen     volop     zwemmen,     trainen,     meedoen 
 aan     wedstrijden,     vergaderen     en     feestvieren.     Wij     blikken     terug     op     een     mooi 
 jaar. 

 Leden 
 We     zijn     van     275     leden     gezakt     naar     267,     als     volgt     verdeeld     over     de     afdelingen:     REZ     38, 
 wedstrijdzwemmen     34,     waterpolo     76,     aangepast     zwemmen     32     en     senioren     27.     Daarnaast     zijn     er     nog 
 60     vrijwilligers     aangemeld     als     lid. 

 Vrijwilligers 
 Onze     vereniging     is     afhankelijk     van     de     inzet     van     vrijwilligers.     Er     zijn     gelukkig     velen,     die     zich     keer     op 
 keer     inzetten     voor     Neptunia,     iets     waar     wij     zeer     dankbaar     voor     zijn.     Toch     is     er     nog     steeds     een     tekort     aan 
 vrijwilligers     en     merken     wij     dat     het     lastig     is     om     nieuwe     vrijwilligers     te     werven.     En     niet     alleen     voor     nieuwe     bestuursleden,     maar     ook     voor 
 bijvoorbeeld     commissieleden.     Daar     waar     het     kon,     heeft     het     bestuur     de     commissies     ondersteund. 

 Bezetting     bestuur 
 In     het     afgelopen     jaar     zijn     er     meerdere     wisselingen     geweest     met     betrekking     tot     de     samenstelling     van     het     bestuur. 
 Zo     hebben     we     afscheid     genomen     van     Richard     Dijkstra     als     secretaris,     al     is     hij     op     de     achtergrond     nog     wel     betrokken     (geweest)     voor     een     goede 
 overdracht.     Wytse     Vellinga     heeft     in     eerste     instantie     het     stokje     overgenomen,     maar     kon     dit     helaas     niet     doorzetten.     Lennart     Rodenhuis     en     Sven 
 Vlietstra     zijn     dit     jaar     ook     een     aantal     maanden     betrokken     geweest     als     algemeen     lid     van     het     bestuur.     Inmiddels     bestaat     het     bestuur     weer     uit     drie 
 leden.     Peter     van     Leeningen     is     nog     steeds     onze     voorzitter,     Erik     de     Vries     de     penningmeester     en     Veronica     de     Ree     is     secretaris     sinds     maart     2023. 
 Een     bestuur     bestaande     uit     vijf     bestuursleden     vanuit     de     verschillende     afdelingen     is     gewenst.     Bij     deze     doen     we     een     nieuwe     oproep     voor     de     rol 
 van     algemeen     bestuurslid.     Zolang     het     bestuur     onderbezet     is     blijven     er     taken     liggen. 

 Bestuursvergaderingen 
 Elke     maand     is     er     een     bestuursvergadering     geweest.     Om     de     maand     sluiten     de     commissies     hierbij     aan.     In     de     zomervakantie     is     er     geen 
 vergadering.     Inbreng     of     vragen     kunnen     altijd     aangeleverd     worden     per     mail     en     worden     in     de     eerstvolgende     vergadering     besproken. 
 Bijzonderheden     of     calamiteiten     die     direct     aandacht     vereisen,     worden     natuurlijk     eerder     opgepakt. 

 Acties 
 Ook     dit     seizoen     hebben     we     deelgenomen     aan     de     Grote     Clubactie,     de     Jeugd     Sponsor     Actie     van     Poiesz     Supermarkten     en     de     Rabo     ClubSupport 
 van     de     Rabobank.     We     bedanken     alle     ouders,     leden     en     vrijwilligers     die     zich     hebben     ingezet     om     er     een     succes     van     te     maken. 

 EHBO     +     VOG 
 Zowel     vanuit     de     KNZB     als     Optisport     wordt     verlangd     dat     al     onze     vrijwilligers     over     een     VOG     beschikken     en     dat     bij     elke     training     en/of     wedstrijd 
 in     ieder     geval     één     EHBO’er     aanwezig     is.     Als     vereniging     vinden     wij     het     belangrijk     hieraan     te     voldoen.     Dat     is     elk     seizoen     wel     weer     een     flinke 
 puzzel.     Maar     we     waarderen     ook     hierin     de     inzet     van     al     onze     leden     en     vrijwilligers.     We     doen     het     tenslotte     samen. 
 De     VOG     kan     volledig     digitaal     en     gratis     aangevraagd     worden.     Veel     vrijwilligers     geven     hier     gehoor     aan     en     hebben     een     VOG     overlegd.     Elke     drie 
 jaar     moet     een     VOG     opnieuw     aangevraagd     worden.     Mocht     je     als     vrijwilliger     of     trainer     een     herinnering     krijgen,     reageer     dan     tijdig     zodat     de 
 aanvraag     soepel     kan     verlopen. 

 Neptunia     100     jaar 
 Er     is     alvast     een     werkgroep     gestart     met     de     voorbereidingen     voor     ons     100-jarig     bestaan.     Hier     komen     al     vele     mooie     ideeën     uit     voort.     In     de 
 komende     maanden     zal     ons     feestjaar     steeds     meer     vorm     krijgen. 

 Namens     het     bestuur 

 Veronica     de     Ree 
 Secretaris 


